
Styrelsemöte 14/2 2024
Närvarande: Marina; Homayoon och Kerstin

• Ordförande: Homayoon
• Sekreterare: Kerstin
• Dagordningen är ok
• Justerare: Marina
• Förra protokollet godkändes
• Ekonomin är bra och alla betalar i tid
• Vårstädning och årsmöte kommer att infalla på samma 

dag den 11 maj. Kallelse kommer att komma separat. Vi 
räknar med att så många som möjligt kommer. Tänk på att 
vi inte städade förra gången och att om få kommer ut 
denna städdag så måste vi ta in någon firma som gör 
jobbet och det kostar massor. Vi i styrelsen kommer att gå 
ut och knacka dörr för att få ut de som inte kommer till 
städningen. 

• Soporna sköts inte som de ska igen. De har skötts bra ett 
tag men nu slarvas det åter. Inga grovsopor i sophuset och 
absolut inte utanför. Det är allas ansvar att sophuset tas 
om hand. 

• Eftersom vi har fått information om nybygget bakom 
garaget så kommer vi att skriva ett mail med synpunkter 
från oss i Samfälligheten. Men det är viktigt att alla gör det 
även privat. Vi måste alla se till att det inte blir sättningar i 
våra hus och ta reda på hur det fungerar om det sker. 

• Mötet avvslutades
Justerare:



Marina Bonelli


